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Predsednik Pokrajinske vlade, Igor Mirović, posetio je opštinu Novi Bečej i najpre obavio radni
sastanak sa predstavnicima lokalne samouprave. Sastanku su prisustvovali pokrajinski sekretar
za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo, Vuk Radojević, pokrajinski sekretar za socijalnu
politiku, demografiju i ravnopravnost polova, Predrag Vuletić, direktor Uprave za kapitalna
ulaganja, Nedeljko Kovačević, predsednik opštine Novi Bečej, Saša Maksimović, kao i ostali
rukovodioci lokalne samouprave.

      

   Nakon sastanka, predsednik Pokrajinske vlade, pokrajinski sekretari i predstavnici lokalne
samouprave, obišli su radove na izgradnji saobraćajnice u novobečejskoj industrijskoj zoni, a
potom i dvorac Hertelendi u Bočaru, o kome je do sada često govoreno u medijima. Prema
rečima Saše Maksimovića, predsednika opštine Novi Bečej, svrha posete je bila sagledavanje
stanja u kom se dvorac nalazi, a koje je zatečeno nakon formiranja nove vlasti:
   - Verujem da ćemo u narednih nekoliko godina uspeti da ovaj objekat privedemo adekvatnoj
nameni. Nema potrebe posebno spominjati ono što je bilo u prethodnom periodu, kada je u
pitanju Hertelendi, jer smo svi svedoci neodgovornosti naših prethodnika koji su dozvolili da
ovaj projekat propadne. Hertelendi jeste razvojna šansa, pre svega, Bočara, jer bi deo ljudi
ovde bio zaposlen, a gde bi i poljoprivrednici imali šansu da plasiraju svoje proizvode. To bi
generalno bio „motor“ razvoja Bočara, a samim tim i opštine Novi Bečej.
   Predsednik Pokrajinske vlade, Igor Mirović, kaže da je na sastanku u načelu dogovoreno da
do 1. januara resorno ministarstvo i pokrajinski sekretarijat definišu pitanje uključivanja objekta
u Bočaru u mrežu sistema socijalne zaštite:
   - To je najvažnije pitanje. Ako to uspemo da sprovedemo do početka januara, dogovorili smo
da na prvom narednom konkursu Uprava za kapitalna ulaganja obezbedi sredstva za ponovnu
pripremu projektne dokumentacije. Ako projekat bude završen do sredine 2017. godine,
nastavićemo sa finansiranjem ovog objekta prema novom projektu. To je jedino realno, sve
ostalo bilo bi nastavljanje iste situacije i dovodilo bi do posledica koje trenutno možemo da
vidimo. Rešavanju ove situacije moramo pristupiti krajnje odgovorno, a ne verujem da realno
objekat u punom sjaju možemo imati pre kraja 2018., odnosno do 2019. godine. Naravno, ako
hoćemo da radimo temeljito i ako hoćemo da, kada ovaj objekat bude završen, bude u sistemu
socijalne zaštite, da znamo ko plaća ljude koji ovde rade, koliko korisnika ovde može da bude,
da znamo koje su njihove potrebe, da li su ti korisnici samo iz opštine Novi Bečej ili su iz
Kikinde, Bečeja itd., prema analizi koje će napraviti odgovarajuće ministarstvo, da znamo koliko
košta održavanje ovog objekta, ko će predvideti sredstva za te namene i drugo. Dakle, trebalo
bi da imamo jedan celovit pristup, a ne kako je to do sada bio slučaj.
   Pokrajinski sekretar za socijalnu politiku, demografiju i ravnopravnost polova, Predrag Vuletić,
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najavio je da će se naredne godine koja je proglašena godinom socijalne zaštite od strane
sekretarijata i godinom međugeneracijske saradnje, obrazovati tim koji će se baviti ovim
zdanjem, koje je na nesreću u ovakvoj situaciji.
   - Na predlog resornog ministarstva, Vlada Republike Srbije donosi mrežu ustanova, kojom se
tačno ocenjuje tip ustanove i broj korisnika. Da bismo „oživeli“ ovaj objekat i priveli ga nameni,
moraćemo da, pre svega, pregovaramo sa strukom, sa Ministarstvom, Vladom Republike Srbije
i na kraju, sa Pokrajinskom vladom. Ono što mogu da obećam jeste da ćemo se u narednom
periodu sigurno ozbiljno pozabaviti ovom problematikom, jer ono što smo danas ovde videli nije
nešto što je dobro i što možemo da predstavimo i udenemo u ono što se naziva godina
socijalne zaštite ili čime možemo da obeležimo naredni mandat. Siguran sam da će na
inicijativu predsednika Pokrajinske vlade, ali i prema zaključcima zajedničke sednice Vlade
Republike Srbije i Pokrajinske vlade, resormom ministarstvu ovo biti jedan od prioriteta u toku
naredne godine – izjavio je gospodin Predrag Vuletić
   Kada je u pitanju razvoj manjih sredina u Vojvodini, kao što je opština Novi Bečej, predsednik
Pokrajinske vlade, Igor Mirović, kaže da je ključ u jačanju ekonomske baze, a to se može samo
ako se značajna sredstva izdvajaju za poljoprivrednu proizvodnju. Tim povodom, on je najavio
sastanak predstavnika pokrajinskog sekretarijata za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo i
poljoprivrednika malih i srednjih gazdinstava sa teritorije opštine Novi Bečej, koji će se održati
sutra u skupštinskoj sali Radničkog univerziteta u Novom Bečeju:
   - I za sledeću godinu imamo velikih planova kada je reč o dodeli bespovratnih podsticajnih
sredstava za razvoj poljoprivrede. U Vojvodini je poljoprivreda ključ, i to ne stara poljoprivreda,
već nova, koja podrazumeva novi proizvod, kvalitet, diversifikaciju proizvoda, modernu
tehnologiju. Za sve to su obezbeđena sredstva u budžetu AP Vojvodine i na sutrašnjem
sastanku čemo poljoprivrednike upoznati sa ovim mogućnostima. To je pravi način da se
ojačaju sela. Naravno, finansiraćemo i projekte koji se odnose na komunalnu infrastrukturu u
naseljenim mestima opštine Novi Bečej. Naša velika šansa jesu IPARD i sredstva Evropske
unije za ruralni razvoj, odnosno razvoj sela - zaključio je Mirović.
   Danilo Gurjanov
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